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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Πόρος, 20 Μαΐου 2024  

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.: - 3075 - 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr  ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

1. κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 
2. κ. Δήμαρχο 
3. κ. Γενική Γραμματέα  
 

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ σε τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί την Παρασκευή 24 Μαΐου 2024 και ώρα 18:45 στην αίθουσα 

εκδηλώσεων του κτηρίου Συγγρού, σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/7.6.2010) όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 4555/2018 

(ΦΕΚ 133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023 ii) τον 

Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), iii) την 

υπ’ αριθμ. 98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ 
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(ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ),  για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω θέματα 

της ημερήσιας διάταξης: 

 

1. Έγκριση 3ης  Αναμόρφωσης  Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. 

2. Καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου (υπόθεση ειδικής διοικητικής 

προσφυγής ενώπιον του αρμοδίου Υπουργού ΥΠ.ΕΝ). 

3. «Έγκριση συμφωνητικού συνεργασίας για την διαχείριση μεταχειρισμένων ειδών 

ένδυσης και υπόδησης στο πλαίσιο της πρόληψης δημιουργίας αποβλήτων στον 

Δήμο Πόρου με την Ο.Ε «RECYCOM». 

4. Έγκριση κατανομής πιστώσεων στις Σχολικές Επιτροπές για κάλυψη λειτουργικών 

δαπανών των σχολείων. 

                                       

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

13ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 24ης-05-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα):  Καλησπέρα σε όλους.  Να πάρουμε λίγο παρουσίες. 

Γρίβα Ιωάννα, παρούσα.  

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή είναι στο flying,  ήταν σε μία σχολική εκδρομή, θα είναι 

σε λίγο εδώ. Προς το παρόν είναι  απούσα.  

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών.  

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή απουσιάζει.  

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης:   

κ. Χαρακλάνης: Παρών.  
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Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Καραμάνη: Παρούσα.  

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών.  

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Επομένως έχουμε απαρτία,  μπορούμε να ξεκινήσουμε. Αναφέρω ότι δεν 

έχει αλλάξει κάτι, ως προς τις παρουσίες. Υπάρχει απαρτία για να προχωρήσουμε. 

 

ΘΕΜΑ 1ο ΕΗΔ: ΨΗΦΙΣΜΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ 

ΠΟΡΟΥ ΓΙΑ ΤΟΝ ΘΑΝΑΤΟ ΤΟΥ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΥΠΑΛΛΗΛΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΚΡΗΤΙΚΟΥ 

Να περάσουμε το κατεπείγον του θέματος, που συζητήσαμε πριν.  Δεν χρειάζεται να 

τα αναφέρω πάλι. 

Επομένως. Εγώ ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι.  

Πρόεδρος: Προσήλθε η κυρία Μακρή. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος: 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;   

κ. Δημητριάδης: Ναι και στο κατεπείγον και στο… 

Πρόεδρος: Κύρια Κανατσίδη;  

Πρόεδρος:  Ναι, ναι το είχαμε πει προηγουμένως  ότι θα γίνει ταυτόχρονα. 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  
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Πρόεδρος: Οπότε ομόφωνα και στο κατεπείγον και στην ουσία.1 

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 3ΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 

ΕΤΟΥΣ 2024  

Πρόεδρος: Προχωράμε στο πρώτο θέμα, που είναι η έγκριση της τρίτης 

αναμόρφωσης προϋπολογισμού.  Το εισηγείται  ο κύριος Κανατσίδης.  

κ. Κανατσίδης:   Ναι.  Η Δημοτική Επιτροπή  με ομόφωνη απόφαση εισηγείται την 

τρίτη αναμόρφωση του προϋπολογισμού του 2024, στο Δημοτικό Συμβούλιο, να 

ψηφίσει και να αποφασίσει  σχετικά.  Η αναμόρφωση έγκειται σε τέσσερις πυλώνες.  

Τους έχουμε μοιράσει, τους έχετε διαβάσει.  Επίσης, η οικονομική υπηρεσία, έχει  

συμπεριλάβει στην αναμόρφωση και την πίστωση που χρειάζεται, για την κάλυψη 

των εξόδων της κηδείας του αποβιώσαντος. 

Πρόεδρος: Έχετε να κάνετε κάποιο ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι,  απλώς στην εισήγηση δεν την έχει συμπεριλάβει, την 

συμπεριλαμβάνουμε τώρα, έτσι;  Αυτό.   

κ. Κανατσίδης:  Ναι, ναι.  

κ. Δημητριάδης:  Να είναι σαφές, αυτό.    

Πρόεδρος:  Ναι, τώρα, όπως είπαμε πριν. 

κ. Κανατσίδης: … είπε ο   Μαρινάκης … 

κ. Δημητριάδης:  Δεν την έχει συμπεριλάβει. 

κ. Κανατσίδης:  Στην Δημοτική Επιτροπή όχι.  

κ. Δημητριάδης:  Ε που αλλού; Τώρα το λέμε.  

κ. Κανατσίδης: Το είχαμε συζητήσει από το πρωί στον Δήμο και το έχει 

προϋπολογίσει.  

                                            
1 Το εν λόγω θέμα έλαβε αριθμό 57/2024 και ΑΔΑ: ΨΜΑΦΩΞΝ-Ω6Ι   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9C%CE%91%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A96%CE%99
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κ. Δημητριάδης:  Πολύ ωραία.  Δεν ήταν στην εισήγηση. 

Δημοτική Σύμβουλος: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται καλά). Ναι, αλλά 

η εισήγηση δεν υπάρχει.  

Πρόεδρος: Όχι, αλλά θα μπει, όπως συζητήσαμε προηγουμένως, θα συμπεριληφθεί.   

κ. Δημητριάδης:  Ε ναι,   αυτό λέω κι εγώ.  

Πρόεδρος:  Ωραία. Οπότε ψηφίζουμε. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία  Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι.   

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Κανατσίδη; 
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κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα  το πρώτο.2 

  

ΘΕΜΑ 2ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ  ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ 

(ΥΠΟΘΕΣΗ ΕΙΔΙΚΗΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ ΠΡΟΣΦΥΓΗΣ ΕΝΩΠΙΟΝ ΤΟΥ 

ΑΡΜΟΔΙΟΥ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΥΠ.ΕΝ) 

Πρόεδρος:  Δεύτερο θέμα είναι ο καθορισμός αμοιβής πληρεξουσίου  δικηγόρου, για 

την υπόθεση διοικητικής, ειδικής διοικητικής προσφυγής, ενώπιον του αρμοδίου 

Υπουργού.  Το εισηγείται  ο κύριος Δήμαρχος  

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Ναι. Καλούμαστε να ψηφίσουμε την απόφαση 

της Δημοτικής Επιτροπής, για την αμοιβή πληρεξουσίου δικηγόρου, όπου θα 

πραγματοποιήσει τέσσερεις πράξεις με το θέμα και τις τελευταίες εξελίξεις των 

ιχθυοκαλλιεργειών. Είναι ο δικηγόρος, είναι ένας δικηγόρος, γι’ αυτό και  

καθυστερήσαμε λίγο, λέγεται Λογγινίδης, ο οποίος ασχολείται με τις  

ιχθυοκαλλιέργειες. Είναι από τη  Θεσσαλονίκη και μας έκανε μία γενική γνωμοδότηση 

επί,  εφ’ όλης της ύλης.  Και συμφωνήσαμε, πρώτα από όλα,  να καταθέσει προσφυγή 

σε μία, σε μία απόφαση που είχε στείλει το Υπουργείο Περιβάλλοντος.  Δεύτερον 

                                            
2 Το εν λόγω θέμα έλαβε αριθμό 58/2024 και ΑΔΑ: Ψ962ΩΞΝ-0ΦΘ  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8962%CE%A9%CE%9E%CE%9D-0%CE%A6%CE%98
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είναι, να κάνει ένα υπόμνημα στην Κτηματική Υπηρεσία. Όπου να τους ζητήσει τα 

πρωτόκολλα κατεδάφισης και αν έχουν εκτελεστεί στην Πυρκαλή. Και το τρίτο που 

έχουμε συμφωνήσει,  είναι να μας παρέχει για όλο το 2024, νομικές συμβουλές για 

θέματα και ενέργειες πάνω στο θέμα των ιχθυοκαλλιεργειών. Η αμοιβή του είναι 3.000 

συν ΦΠΑ. Και για όλα αυτά, εισηγούμαι να ψηφιστεί αυτή η ανάθεση, για να μπορούμε 

να έχουμε μία εκπροσώπηση και μία στήριξη, πάνω σε αυτά τα θέματα.  

κ. Δημητριάδης: Εμείς δεν θα ψηφίσουμε, την τωρινή απόφαση, για τον καθορισμό 

αμοιβής. Ψηφίσαμε την ανάθεση στον συγκεκριμένο δικηγόρο. Όπως είπε ο  

Δήμαρχος, ήρθε την τελευταία μέρα πριν την εκπνοή της προθεσμίας.  Ενώ υπήρχαν 

30 μέρες που γνώριζε ο  Δήμος και θα μπορούσε να το φέρει λίγο νωρίτερα. Το 

φέρατε κατεπείγον στην Δημοτική Επιτροπή και το ψηφίσαμε βεβαίως.  Θέλουμε να 

γίνουν αυτές οι ενέργειες.  Ο λόγος που δεν θα   ψηφίσουμε σήμερα,  είναι ότι η 

διαδικασία έγκρισης της αμοιβής πάσχει, γιατί δεν είχε γίνει…  Τα δύο πρώτα βήματα 

που χρειάζονται είναι, ότι έπρεπε να ανατεθεί η σύνταξη γνωμοδότησης,  με απόφαση 

Δημοτικής Επιτροπής, να γίνει αποδεκτή η γνωμοδότηση, πάλι με απόφαση 

Δημοτικής Επιτροπής και μετά να ανατεθεί. Ακόμα και αν αυτά τα τρία, θα μπορούσαν  

να είχαν γίνει στην ίδια απόφαση. Που καμιά φορά το έχετε κάνει κι εσείς.   

Μια φορά το είχαμε κάνει και εμείς, σε κάποια φορά που ήτανε πάρα πολύ βιαστική, 

δεν υπήρχε χρόνος.  Έστω κι έτσι,  θα  πληρούνταν οι προϋποθέσεις,  για να 

μπορέσουμε να κάνουμε τον καθορισμό αμοιβής.  

Τώρα λείπουνε τα δύο πρώτα βήματα. Επομένως, για  καθαρά διαδικαστικούς 

λόγους,  εμείς διαφωνούμε.  Δεν μπορούμε να ψηφίσουμε μία διαδικασία, που δεν 

είναι σωστή.  Και δεύτερον, πρέπει να πω ότι η αμοιβή είναι πάρα πολύ ψηλή.  

Δηλαδή 3.700 με ΦΠΑ,  είναι μία αμοιβή,  που με αντίστοιχες υποθέσεις,  όταν εμείς 

τις αναθέταμε και μας έκανε πολύ σφοδρή κριτική ο κύριος Κουτουζής και οι 

υπόλοιποι ανεξάρτητοι σύμβουλοι, τις αναθέταμε  με 2.000€ μαζί με το ΦΠΑ,  σε 

δικηγόρους έγκριτους.   

Και είχαμε κάνα δυο, που ήτανε και εξειδικευμένες στα θέματα των ιχθυοτροφείων.  

Δεν αμφισβητώ τον άνθρωπο.  Δεν λέω ότι δεν είναι ο άνθρωπος, μπορεί να είναι 

πολύ εξειδικευμένος. Το ποσό είναι μεγάλο.   
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Εσείς που μας κουνούσατε το δάχτυλο.  Είναι η δεύτερη φορά,  τρίτη που έχετε φέρει 

κάποια ανάθεση, έγκριση αμοιβής. Και την πρώτη φορά, πάλι είπε ο κύριος 

Κουτουζής στη Δημοτική Επιτροπή τότε ή Συμβούλιο δεν θυμάμαι,  αλλά ήμασταν 

στο γραφείο σας.  Έχετε δίκιο κύριε Δημητριάδη, είναι μεγάλο το ποσό, αλλά τι να 

κάνουμε, το βλέπω κι εγώ.  Τώρα λοιπόν,  πάλι είναι μεγάλο το ποσό.  Έστω και αν 

ήταν μόνο αυτό,  είναι δική σας η ευθύνη. Μετά θα λέτε,  δεν έχουμε λεφτά.   

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν ξέρω, όσα λεφτά έχετε δείτε πώς θα τα αξιοποιεί ο Δήμος 

σωστά.  Αλλά, έστω κι έτσι θα το ψηφίζαμε.  Πάσχει η  διαδικασία. Τι να… Δεν 

μπορούμε να ψηφίσουμε μία διαδικασία, που πάσχει ακυρότητα, σύμφωνα με το 

νόμο. Κοιτάξτε το, την επόμενη φορά να το κάνετε σωστά. Και ακόμα και αν 

διαφωνούμε για το ποσό,  πάλι θα … Γενικώς, η νομική ενέργεια έχει γίνει,  με βάση 

και τη δική μας  ψήφο στην Δημοτική Επιτροπή, οπότε…   

Πρόεδρος:  Ωραία,  πάμε να ψηφίσουμε.  

κ. Δημητριάδης:… Οπότε, γι αυτό τον λόγο λοιπόν, εμείς ψηφίζουμε  όχι.  

Πρόεδρος: Εγώ ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή;  

κα Μακρή:  Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης: Όχι 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου;  

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία το δεύτερο.3 

κ. Δημητριάδης: Αν θέλετε, επειδή δεν σας παραδίδω κάποιο χαρτί με την 

τοποθέτηση, απλώς θεωρούμε ότι η διαδικασία δεν είναι, πού τηρήθηκε για τον 

καθορισμό της αμοιβής …  

Πρόεδρος:  Θα το βάλω στο απόσπασμα των πρακτικών,  όχι στο αποφασιστικό. 

κ. Δημητριάδης:  Όχι στο αποφασιστικό, εννοείται,  βέβαια. 

                                            
3 Το εν λόγω θέμα έλαβε αριθμό 59/2024 και  ΑΔΑ: 6ΛΖ0ΩΞΝ-ΦΦΣ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8962%CE%A9%CE%9E%CE%9D-0%CE%A6%CE%98
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8962%CE%A9%CE%9E%CE%9D-0%CE%A6%CE%98
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Πρόεδρος:  Εντάξει;   

κ. Δημητριάδης:  Βέβαια, στην τοποθέτηση μου.  Είπε και πήρε το λόγο και είπε ότι 

διαφωνεί και θα καταψηφίσουν, επειδή η  διαδικασία  ανάθεσης και εκτέλεσης της 

αμοιβής,  δεν έχει γίνει σύμφωνα με το νόμο.  

Πρόεδρος:  Θα σας το στείλουμε να το δείτε, εντάξει.  

κ. Δημητριάδης:  Και γι αυτό στο αποφασιστικό,  να είναι μόνο όχι. 

 

ΘΕΜΑ 3ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΣΥΜΦΩΝΗΤΙΚΟΥ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ 

ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΩΝ ΕΙΔΩΝ ΕΝΔΥΣΗΣ ΚΑΙ ΥΠΟΔΗΣΗΣ 

ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΗΣ ΠΡΟΛΗΨΗΣ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ ΣΤΟΝ 

ΔΗΜΟ ΠΟΡΟΥ ΜΕ ΤΗΝ Ο.Ε. «RECYCOM» 

Πρόεδρος:  Πάμε στο τρίτο. 

κ. Δημητριάδης:  Κυρία Πρόεδρε,  θα μου επιτρέψετε να αποχωρήσω. 

Πρόεδρος:  Ναι, βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης:  Γιατί  έχω μία, πολύ σημαντική, δουλειά. 

Πρόεδρος:  Αποχωρεί ο κύριος Δημητριάδης.  

Το τρίτο.  Η  έγκριση συμφωνητικού συνεργασίας, για τη διαχείριση μεταχειρισμένων 

ειδών ένδυσης και υπόδησης, στο πλαίσιο της πρόληψης δημιουργίας αποβλήτων 

στο Δήμο Πόρου,  με την εταιρεία RECYCOM. Το εισηγείται ο  κύριος Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης:  Ναι, έχουμε συνάψει μία, ένα συμφωνητικό. Πρόκειται να 

συνάψουμε ένα συμφωνητικό συνεργασίας, για τα μεταχειρισμένα ρούχα και 

υποδήματα.  Είναι έξι  κάδοι,  οι οποίοι θα μπούνε διακριτικά σε χώρους, οι οποίοι 

είναι προσβάσιμοι  από τους πολίτες.  Και αυτό, θα συμβάλει πάρα πολύ,  στο πλαίσιο 

της πρόληψης των αποβλήτων των κατοίκων. 

κα Ροή: Αυτά θα πηγαίνουν για ανακύκλωση;  

κ. Κανατσίδης: Και για ανακύκλωση, ναι.  
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κ. Λίτσας:  Απλά ήθελα να κάνω  μία ερώτηση.  Είναι υποχρεωμένη  η εταιρεία να  

τα μαζεύει εκείνη;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι, ναι.  

κ. Λίτσας:  Γιατί παλαιότερα,  μας είχανε κάνει μία πρόταση να τα πηγαίναμε εμείς.  

Οπότε έχει αλλάξει το σύστημα.  

κ. Κανατσίδης:  Ναι, ναι θα τα μαζεύουν εκείνοι.  

κ. Λίτσας:  … εκείνοι με το δικό τους όχημα,  για να πηγαίνουνε… ωραία, ωραία.  

κ. Κανατσίδης:  Ναι, ναι. 

κα Ροή:  Έχουν πάει και απέναντι.  

κ. Λίτσας:  Ναι, έχουν και απέναντι, ναι. 

κ. Κανατσίδης:  Έχουμε παραγγείλει κάδους, οι οποίοι θα είναι σύμφωνοι με το 

περιβάλλον.  Δεν θα έχουν απάνω αυτάκια, ματάκια και τέτοια.  

Σύμβουλος: (Μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται καλά). Θα είναι σαν τους 

απέναντι; Δεν είναι ωραίοι. 

κ. Κανατσίδης:  Δεν θα είναι σαν τους απέναντι.  Θα γράφουνε μόνο πάνω την… το  

χρώμα του κάδου είναι μωβ… 

……… 

Μιλούν  πολλοί Δημοτικοί Σύμβουλοι μαζί. Ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου και 

είναι αδύνατον κα απομαγνητοφωνηθούν.  

……… 

κ. Κανατσίδης:… και πάνω θα γράφει μόνο τον τρόπο λειτουργίας τους, τίποτε άλλο. 

κ. Λίτσας:… (Μιλάει εκτός μικροφώνου, χαμηλόφωνα και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθεί).  

κ. Κανατσίδης:  Έτσι ξεκινήσαν και με μας,  αλλά συμφωνήσαμε …. 

Σύμβουλος:  Μιλά εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθεί.  
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κ. Κανατσίδης:  Ναι ναι,  θα είναι σκέτοι. Κυρία Πρόεδρε, πάμε προς ψήφιση; 

Πρόεδρος:  Ναι. Λοιπόν. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία  Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι.   

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Παπαχρήστου; 
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κ. Παπαχρήστου: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα το τρίτο.4 

 

ΘΕΜΑ 4Ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΚΑΤΑΝΟΜΗΣ ΠΙΣΤΩΣΕΩΝ ΣΤΙΣ ΣΧΟΛΙΚΕΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΓΙΑ ΚΑΛΥΨΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ ΔΑΠΑΝΩΝ ΤΩΝ 

ΣΧΟΛΕΙΩΝ 

Πρόεδρος:  Τέταρτο και τελευταίο. Έγκριση κατανομής πιστώσεων  στις σχολικές 

επιτροπές, για την κάλυψη λειτουργικών δαπανών. Θα το εισηγηθεί ο κύριος 

Δήμαρχος, επειδή απουσιάζει η κυρία Κουτουζή.   

Δήμαρχος: Ναι,  όπως είπαμε απουσιάζει η Εντεταλμένη Σύμβουλος για τις Σχολικές 

Επιτροπές.  Οπότε, εγώ θα σας ανακοινώσω την εισήγηση, η οποία, παρότι την 

ξέρετε.  Η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας εισηγείται και αποφασίζει, ομόφωνα προς το 

Δημοτικό συμβούλιο, έχει αποφασίσει ομόφωνα, να εγκρίνουμε το ποσό των 

4.358,45, στην Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας  Παιδείας, για κάλυψη λειτουργικών 

αναγκών των σχολείων. Όπως επίσης,  το ίδιο ποσό 4.358,45, στην Σχολική 

Επιτροπή Δευτεροβάθμιας Παιδείας, για τον ίδιο σκοπό.  Προτείνω να ψηφιστεί η 

εισήγηση. 

Πρόεδρος:  Προχωράμε σε…  Ωραία. Εγώ ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία  Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

                                            
4 Το εν λόγω θέμα έλαβε αριθμό 60/2024 και ΑΔΑ: 9ΗΟΤΩΞΝ-ΜΩΗ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%97%CE%9F%CE%A4%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9C%CE%A9%CE%97
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κ. Μάνεσης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι.   

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το τέταρτο.5   

Ευχαριστώ πολύ. Λήξη συνεδρίασης. 

 

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 61/2024 και ΑΔΑ: 9Η1ΩΩΞΝ-5Ο3   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%971%CE%A9%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%9F3
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 13ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 24ης 

Μαΐου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς Συμβούλους6 

ως ακολούθως : 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

Προσήλθε πριν το 1ο θέμα. 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

Αποχώρησε στο 3ο θέμα 

                                            
6 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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11 Κανατσίδη Ελένη 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

1
3

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

57/2024 (ΕΗΔ) Ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Πόρου για τον θάνατο του εν ενεργεία 

Δημοτικού υπαλλήλου του Δήμου Πόρου Γεωργίου Κρητικού. 

ΑΔΑ: ΨΜΑΦΩΞΝ-Ω6Ι   

58/2024 Έγκριση 3ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. ΑΔΑ: Ψ962ΩΞΝ-0ΦΘ  

59/2024 Καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου (υπόθεση ειδικής διοικητικής προσφυγής 

ενώπιον του αρμοδίου Υπουργού ΥΠ.ΕΝ). 

ΑΔΑ: 6ΛΖ0ΩΞΝ-ΦΦΣ   

60/2024  «Έγκριση συμφωνητικού συνεργασίας για την διαχείριση μεταχειρισμένων ειδών 

ένδυσης και υπόδησης στο πλαίσιο της πρόληψης δημιουργίας αποβλήτων στον Δήμο 

Πόρου με την Ο.Ε «RECYCOM». 

ΑΔΑ: 9ΗΟΤΩΞΝ-ΜΩΗ   

61/2024 Έγκριση κατανομής πιστώσεων στις Σχολικές Επιτροπές για κάλυψη λειτουργικών 

δαπανών των σχολείων. 

ΑΔΑ: 9Η1ΩΩΞΝ-5Ο3   

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9C%CE%91%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A96%CE%99
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8962%CE%A9%CE%9E%CE%9D-0%CE%A6%CE%98
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9B%CE%960%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A6%CE%A6%CE%A3
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%97%CE%9F%CE%A4%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9C%CE%A9%CE%97
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%971%CE%A9%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%9F3

